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Ja 
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Hanna Walfridsson Nyhetsansvarig  Alexander Maxia Medlem 

Johan Jonsson Data-och 
streamingansvarig, 
17:25 

   



Protokoll styrelsemöte 2020-12-03 

 

§1 Mötets öppnande 
Mötet öppnas kl 17:16. 
 

§2 Val av  
a) Ordförande 

Mötet väljer Erika Ansén som mötesordförande. 
 

b) Sekreterare 
Mötet väljer David Mellqvist som mötessekreterare. 
 

c) Justerare tillika tidshållare 
Mötet väljer Sanna Larsson som mötets justerare tillika tidshållare. 

 

§3 Adjungeringar 
Hanna Walfridsson, Alexander Maxia och Johan Jonsson adjungeras till 
mötet. 
 

§4 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställs med tillägg av §9 Motioner och §10 Budget. 
 

§5 Tidigare protokoll 
Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under och arkiverats. 
 

§6 Uppföljning av förra styrelsemötet 
Ändringar av arbetsbeskrivningarna godkändes. Fler stödmedlemmar behövs!  
 

§7 Meddelanden 
För fullständiga meddelanden, se Bilaga 1. 

 
Slack diskuteras flitigt, ska vi börja använda oss av det? Skilda meningar i hur 
effektivt det kommer att bli. 

 

https://docs.google.com/document/d/1U1BytznUVSlCzZUZw77oa340X902tnjHJCGPbCn7TL4/edit
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§8 Studiecirklar 
Skulle det möjligtvis underlätta för både sekreterare och för radion i stort att 

alla redan i början får reda på vad en studiecirkel är, varför det behövs och 

vilken roll en cirkelledare faktiskt har. 

 
Några lösningar skulle kunna vara att under t.ex. sänt var det här kursen få en 

bra genomgång kring vad en studiecirkel är. Även se till att sekreterarrollen 

blir mer hands-on och sitta med varje cirkelledare och gå igenom deras 

ansökan. Det gäller alltså att i början av terminen se till att alla, både nya 

sändare, gamla sändare, och styrelsemedlemmar vet vad en studiecirkel är. 

Kanske möjligtvis bli hårdare med att man inte får sända om man inte har fått 

sin studiecirkel-ansökan godkänd av sekreterare.  

 

§9 Motioner 
Motion 1: 
-Att Styrelsen tillsätter en arbetsgrupp för frågan om verksamhetsplan och 

internrevisor.  

-Att Styrelsen till medlemsmötet i maj 2021 inkommer med en 

proposition efter vad arbetsgruppen kommit fram till 

 

Studentradion 98,9 borde ha en intern revisor samt en intern 

verksamhetsplan som kan ge riktlinjer för styrelsemedlemmarnas arbete. 

Säkerställa att saker blir gjorda och att de följer en verksamhetsplan som 

vi tar fram och godkänner.  

 

Om styrelsen väljer att ställa sig bakom motionen gör vi det med de 

ovanstående Att satserna. Styrelsen ställer sig bakom motionen. 

 

https://docs.google.com/document/d/1LAluAZj9TNwnBBekBCuiLiL9Xwv2fsgZSihCai_yiqw/edit
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Motion 2: 

-Att ändra i stadga 33 - Stadgeändring från “Ändring av stadgarna sker genom 

beslut på två på varandra följande medlemsmöten med minst 14 dagars 

mellanrum. Om fråga om stadgeändring skall tas upp på medlemsmöte skall 

detta anges speciellt i kallelse tillsammans med förslaget på ändring. Kallelse 

skall skickas minst tre veckor innan mötet varvid medlem har rätt att 

inkomma med åsikter fram till en vecka före mötet.” till “Ändring av stadgarna 

sker genom beslut på medlemsmöte. Om fråga om stadgeändring skall tas 

upp från styrelsens håll på medlemsmöte skall detta anges speciellt i kallelse 

tillsammans med förslaget på ändring. Kallelse skall skickas minst tre veckor 

innan mötet varvid medlem har rätt att inkomma med åsikter fram till en 

vecka före mötet.  

-Att Styrelsen till medlemsmötet i maj tagit fram en lista med förslag 

på stadgar som bör vara särskilt skyddade och hur detta skydd ska se 

ut. 

 

Medlem Mårten Andersson menar att Studentradion 98,9 är relativt 

unika i hur stadgeändringsprocessen ser ut. Mårten anser att det hade 

varit smidigare som styrelse att snabbt kunna ändra vissa stadgar, 

dock med brasklappen att viktiga stadgar ska vara under samma 

skydd som nu. Delade åsikter bland styrelsen. Tanken är att om 

styrelsen väljer att ställa sig bakom motionen har styrelsen fram till 

inför medlemsmötet i maj att föreslå vilka stadgar som ska skyddas 

och vilka som inte ska skyddas. Däri kan alltså propositionen falla på 

medlemsmötet om medlemmarna inte anser att de stadgarna ska 

skyddas eller inte.  

Styrelsen beslutar att ställa sig bakom motionen, men uppmuntrar 

https://docs.google.com/document/d/15v0NC6gMkyY8tRJlFsanK-CV2ATzMaPHVacVglhptIw/edit
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kritik.  

 
 

§10 Budget 2021 
Budgeten diskuteras kortfattat.  
 

§11 Övriga frågor 
Medlemsmöte: uppmuntra medlemmar att komma! 

 
 
Samarbete med nationer: fråga från sändare 
 
Medlem Alexander Maxia lägger fram följande förslag: Jobba mer aktivt med 
att samarbete/engagera nationerna i Studentradion 98,9:s verksamhet. I och 
med pandemin kanske detta kan ses som en möjlighet att fånga deras 
intresse? Vi borde vara mer flexibla i t.ex. våra avtal, snarare än att ge dem 
samma avtal som för föreningar. Detta skulle kunna leda till att vi även får ut 
mer från nationerna, t.ex. bättre pris för SRP. Förslagsvis göra det gratis för 
dem att sända under en provperiod i gengäld för att få t.ex. fler 
stödmedlemmar. Vi borde våga att pusha på det hela och även om det kan 
vara kostsamt i början kan det leda till något bra senare. 
 
Ekonomichef: Bra idé att kunna skräddarsy avtal men hur rabatterat har 
radion råd med egentligen? Skriva ihop en säljpitch för att fånga deras 
intresse, inte endast nationerna utan även andra organisationer. Ta tempen 
på dem? Kolla var intresset ligger nu.  
 
Stationschef: Hur mycket skulle vi kunna tänkas få ut av ett sådant 
samarbete? Tidigare har intresset varit lågt. Föreningar och uthyrning av 
studion är viktiga för att vår ekonomi ska gå runt. Vilket sorts budskap skulle 
då t.ex. en gratisperiod sända ut till andra program. Såklart positivt om de 
hade varit mer intresserade.  
 
Teknikchef: När vi väl hade möte med Kuratorskonventet hade de svårt att se 
vad vi skulle kunna erbjuda. Snarare måste vi gå genom nationerna om de nu 
ens vill sända radio och är intresserade.  
 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1s7gJxdbxnS8lSsGiYSyMZIe--9pVOKti1psi2P8qrfE/edit
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Musikchef: Vore kul att få nationerna att bli mer intresserade men att vi då 
skulle behöva pusha på det mer. 
 
Ordförande: Om man har en kontakt på en nation kanske lyfta upp vår studio 
och vår utrustning för att få dem att vilja använda vår verksamhet. Förslag ska 
tas fram inför nästa möte.  
 

§12 Nästa möte 
Nästa möte är tisdagen den 15 december klockan 17:15. 
 

§13 Mötets avslutande 
Mötet avslutas 19:01. 

 
 
 
  
  
_______________________ _______________________ ______________________ 
Mötesordförande Mötessekreterare Protokolljusterare 
Erika Ansén David Mellqvist Sanna Larsson 
 


